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Abstract (en)
With this method, accurate direct arrival at a floor can be achieved without travel at creep speed being necessary. Here, the car is controlled as
a function of displacement in the deceleration phase, for which purpose a control range (CS) is formed which is divided into percentage values.
The percentage values are put into tabular form in relationship to measured actual displacement values. When a certain actual displacement value
occurs, the corresponding percentage value is multiplied by the value of the control range (CS) and if need be a control deviation (CO) and a pilot-
control signal (SO) are added to the product, the sum forming the actual control signal (S) used in each case during the deceleration phase, which
control signal (S) is fed to a control-valve arrangement. <IMAGE>

Abstract (de)
Mit diesem Verfahren kann eine genaue Direkteinfahrt auf einem Stockwerk erzielt werden, ohne dass eine Fahrt mit Schleichgeschwindigkeit
erforderlich ist. Hierbei wird die Kabine in der Verzögerungsphase wegabhängig gesteuert, zu welchem Zweck ein Steuerungsbereich (CS) gebildet
wird, der in prozentuale Werte unterteilt ist. Die prozentualen Werte werden in tabellarische Form in Beziehung zu gemessenen Wegistwerten
gesetzt. Bei Eintreffen eines bestimmten Wegistwertes wird der entsprechende prozentuale Wert mit dem Wert des Steuerungsbereiches
(CS) multipliziert und zum Produkt ggf. eine Steuerabweichung (CO) und ein Vorsteuersignal (S0) addiert, wobei die Summe das während der
Verzögerungsphase jeweils verwendete aktuelle Steuersignal (S) bildet, das einer Regelventilanordnung zugeführt wird. <IMAGE>
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